《单词百科:GIF是什么意思?GIF怎么发音?GIF的解释和用法》

英语单词GIF是什么意思?GIF怎么读?GIF怎么发音?美加网为您整理了GIF的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



GIF怎么读

GIF的读音:[g f]

GIF的意思

1、abbr.可交换的图像文件可交换的图像文件格式;

GIF的双语例句

1、 Metallothionein-3 (MT-3), also known as growth inhibitory factor (GIF), is predominantly expressed in central nervous system (CNS).

金属硫蛋白3 (MT3), 又称神经生长抑制因子, 主要表达于 中枢神经 系统.

2. We introduce WQF-rings, GIF-rings and SGQF-rings via the reflexiviry of finitely generated modules.

我们通过有限生成模的自反性引进WQF-环, GIF-环和SGQF-环.

3. Over 30 unique free animated gifs included to get you started.

包括了30个独一无二的免费动态GIF图片.

4. Send it as a GIF.

把它以GIF文件发送。

5. Olympus GIF-XQ 240 electric gastroscope was used to remove 7 gastrointestinal tract FBs in 6 children.

选用OlympusGIF-

XQ240电子胃镜和相关器械用于内镜介入治疗6名儿童7件消化道异物。

6. GIF and JPEG are the most commonly used graphics formats on the Internet.

gif和JPEG是网际网络上最常采用的图形格式.

7. Open the optimize palette (WINDOW > OPTIMIZE) and make sure your settings are for GIF.

aZ

点击选项面板(窗口-选项)确定你的设置是针对gif动画格式的.

8. Additionally, save the files in the right image formats: JPG for Photographs and GIF artwork.

另外, 尽可能将图片以正确的格式保存: 照片保存为"JPG"格式,图标保存为"GIF"格式.

9. These visualizations have been formatted as animated GIF files, and are viewable in any web browser.

下列文件为GIF动画格式,任何网页浏览器都可观看.

10. When this page is displayed on pocket PC, a GIF image will be displayed.

当在袖珍PC中显示这个页面时,将会显示一张GIF图像.

11. Animation can be produced by using tools like Gif Construction Set.

利用GifConstructionSet一类的工具可以生成动画.

12. The most widely used format on the Internet is Compuserve's GIF (Graphics Interchange Format).

Internet上应用最多的图形格式是Compuserve的gif (图形交换格式).

13, Don't use animated GIF images on your Web site.

避免使用GIF图片.

14. Although many software can be produced GIF animation, but to find a compact probably more difficult.

尽管很多软件都可以制作GIF动画, 但要找到这么小巧的恐怕比较难.

15. GIF functional di-domain (GIF) was constructed to study the structure and function of GIF.

为深入系统地研究GIF及 其结构域的结构与功能,构建了神经生长抑制因子功能 结构域双体 (GIF).

以上是美加网为您整理<mark>的GIF怎么读</mark>的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更 多关于GIF的用法、GIF<mark>的释义、GI</mark>F的相关详情请点击:<u>https://dict.tjqzz.com/GIF</u>